
PROVOZ NEMOCNICE FRÝDLANT  s.r.o. od 1.7.2018

Situace ke dni 25.5.2018

Důvodem navrhovaného řešení jsou výpovědi dvou nosných lékařů ARO a interna - a 
 k 30.6.2018. Na druhé straně od 1.8.2018 nastupuje na plný úvazek  který 

převezme oddělení DOP. 

Firma intenzivně hledá náhradu, tak aby mohla pracovat v současném režimu, ale zájemci hodně vnímají 
nestabilitu smluvního nájemního vztahu a tím svojí nejasnou perspektivu, proto je nábor velice složitý. 
Materiál, se znalostí stavu k dnešnímu dni, předkládáme proto ve dvou variantách. 

• Krizový scénář (nepodaří se zajistit lékaře ARO) 

Nemocnice bude muset přejít pouze na elektivní operativu v režimu JEPL. Vše se odvíjí od dohod 
s VZP na úhradě. 

Bude chirurgická a gynekologická ambulance v pracovní době. 

Personálně umíme zajistit pohotovostní chirurgickou službu, ale dle včerejší informace jí ZP 
nebudou moci hradit ve výši jako dosud. Dopisem vyzveme VZP, jako největšího plátce k jednání a 
počkáme na výsledek. Pokud se nepodaří dohodnout, tak je pak na projednání, zda by se 
mikroregion na ztrátě nechtěl podílet a my bychom zajistili. 

JIP bez ventilovaných pacientů. 

Nejsme schopni zajistit LPS dle smlouvy s Libereckým krajem ani ve všední dny ani o víkendech. 

Funguje normálně oddělení DOP, DIOP 5 lůžek převedeno na DOP (neplníme podmínky VZP).

V červenci bude omezena i interní ambulance, která se od 1.8.2018 po nástupu dr. Tvrzníka vrátí do
normálního režimu. Otevřeme ambulanci neurologie od 1.9.2018  



Ostatní ambulance, rentgen a laboratoř fungují shodně, pokud nám je ZP zachovají. 

ZZS Libereckého kraje – pouze drobné úrazy k ambulantnímu ošetření

• Podaří se zajistit 2 lékaře ARO na služby

Nemocnice funguje v režimu stávajících smluv se ZP = sdružený lůžkový fond chirurgie a 
gynekologie. JIP bude převeden na nižší stupeň bez ventilovaných pacientů. Bude fungovat ústavní 
pohotovostní služba chirurgie a gynekologie v současném rozsahu a dohod se ZZS. 

LPS v provozu pouze o víkendech, ve všední dny v rozsahu 16 – 20 hodin nezajistíme. Nabízíme naše
prostory a sestru pro případ, že se na zajištění služby dohodnou praktičtí lékaři.

Funguje normálně oddělení DOP, DIOP, ostatní ambulance, rentgen a laboratoř fungují shodně a 
nově otevřeme ambulanci neurologie (jednou týdně) od 1.9.2018.  

ZZS Libereckého kraje – dle platné dohody. 

Takto do 31.12.2018 a pak od ledna již varianta č. 1. 

Nejasné věci:   

Není ještě zcela jasný postoj  

Intensivně jednáme my i personální oddělení s lékaři a konečný výsledek bychom měli znát do 11.6.2018, 
kdy bude jasné, která varianta bude reálná. 

Znovu upozorňujeme na to, že zájemci hodně vnímají nestabilitu smluvního nájemního vztahu a tím
svojí nejasnou perspektivu, proto je nábor velice složitý. 

I kvůli těmto informacím a stavu objektů znovu apelujeme na nutnost dohody na režimu 
investování do objektů, na kterých se chceme výrazně podílet. Pokud nedojde ke stabilizaci našeho vztahu, 
tak potenciálně hrozí odchody dalších lékařů do jiných nemocnic.  

Harmonogram

a. Jednání s vytipovanými lékaři ARO 11.6.2018

b. Rozhodnutí o variantě a jednání se ZP 13.6.2018

c. Jednání s VZP o smluvním vztahu 30.6.2018

d. Jednání se ZP o rámcových smlouvách                                             od 7/2018

MUDr. Jiří Madar
jednatel
Nemocnice Frýdlant s.r.o. 


